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Írásbeli kérdé s
Dr. Szili Katalin
az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony !

„Területrendezés vagy pénzbehajtás?” címmel a Házszabály 91 .§-a alapján írásbeli kérdést
kívánok benyújtani Gráf József Földművelésügyi és Vidékfejlesztési miniszterhez .

A választ írásban kérem !

Tisztelt Miniszter Úr !

Ujabban egyre többen fordulnak hozzám a térségünkb ől és azon kívülről is, hogy a
Földhivatalok területrendezés címszó alatt több ezer értesítést küldtek ki a
földtulajdonosoknak, hogy légi felvételek és a bent lév ő adatok összehasonlítása után a
bejegyzett földminősítések és a jelen állapotok között eltérést véltek felfedezni . A
földtulajdonosokat ezek alapján arra kötelezik, hogy vagy változtassák a földterüle t
minősítését szántóról legel őre, legelőről erdőre és még sorolhatnám. Természetesen az
átminősítések pénzügyi terheket is rónak a tulajdonosokra, amely lehet, hogy törvényes, de az
ilyen ínséges időkben semmiképpen sem etikus. Arról nem is beszélve, hogy a díjtételek ige n
magasak, és nem veszik figyelembe a földterület nagyságát és az állapotok változásába n
történt nagyság mértékét . A Földhivatalokban megnőttek a sorban állások, és szinte senki
sincs, aki ne valamilyen sérelemmel távozni az említett hivatalokból .

Tisztelt Miniszter Úr !

A kérdésem a következő :

Miért most és miért ilyen módon láttak neki a Földhivatalok a területrendezésnek, és miér t
ilyen magas díjtételeket állapítanak meg az amúgy is nagy többségükben nehéz helyzetbe n
lévő földtulajdonosoknak?

Várom megtisztel ő válaszát .

Budapest, 2008 . november 25-én

Erdős Norbert
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